
 
 

Referat af SB møde d.30.1.24 
Kl. 18.00-20.00 

Mødet afholdes på kontoret 
 
 
 

Til stede:  
Marie Louise, Thomas, Lisbeth, Nicolaj, Daniel, Kristine (forældrerepræsentanter) 
Therese, Christina (medarbejderrepræsentanter)  
Jan Eirik, Marie Louise, Nina (ledelse og referat) 
Julian og Isabell (elevråd) 
 
Afbud: Mie (forældrerepræsentant) og Christina M (pædagog og medlem uden stemmeret) 
 
    
Princip: 25 

min 
Principperne for skole/hjem skal 
godkendes. Principperne for 
lejrskole/skolerejse skal 2. gang 
behandles og godkendes. 
(Se bilag) 
 

Formål med punktet: 
Principperne for skole/hjem 
og lejrskoler/skolerejser skal 
godkendes af SB 
 
Princip for skole/hjem 
vedtages med den tilføjelse, at 
i 0. klasse er samtalen uden 
børn og kun for forældre. 
 
Princip for 
lejrskoler/skolerejser 
 
Punkt 6 
Forslag om at tilføje: der skal 
tænkes klimabevidst ved valg 
af skolerejser ved valg af både 
transport, ophold og fokus for 
rejsen. 
Slet derfor alle tillægspunkter 
om klima mm. 
 
Forslag om at gennemskrive 
dokumentet endnu en gang, 
så hele teksten er strammere 
og mere gennemskrevet 
(opdel i klassetrin, hvornår 
hvilke ture ligger, opdel i 
hytteture, lejrskoler og 
skolerejser) 
 



Forslag om at skrive 
processen for valg af 
destination: 
I starten af 8.klasse, 
informeres forældre om 
processen, før der foretages 
endelige valg. Lærerne 
udvælger nogle bud på 
destinationer, hvorefter 
eleverne involveres i 
kvalificeringen af indhold, 
aktiviteter og fokus, først 
herefter præsenteres valget 
for forældrene. 
 
Punkt D udgår 
 
Princippet eftersendes og 
godkendes online af 
bestyrelsen. 
 
 

Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Hvad er elevrådet optaget af i 
øjeblikket? 
 
 

Formål med punktet: 
Orientering om elevrådets 
arbejde. 
 
Ønske om mere haltid til 6. og 
7. årgang. 
Ønske om at skifte fra Bistrup 
og Nørr og i stedet få en 
anden skolemadsordning. Der 
indhentes tilbud lige nu. 
 
Der er nedsat en 
arbejdsgruppe på tværs af 
årgangene for at arbejde med 
ordensreglement. 
 
Der blev talt om hvordan 
pauserne kan optimeres, så 
der er flere aktiviteter, f.eks. 
at åbne hallen noget oftere. 
Ønske om at etablere flere 
basketnet og evt. trampoliner 
i Stillegård. 
 
Jan Eirik deltog på 
elevrådsmødet og havde fokus 
på hærværk, forstå 
økonomien, når ting og 
ejendom bliver ødelagt. 



Skolen bruger pt 30.000 om 
måneden på smadrede 
computere, frem over sendes 
regningen til hjemmet, for 
eleverne behandler 
computerne særdeles 
skødesløst, fordi det ikke er 
deres egen. Elevrådet bakker 
dette op, da der er bred 
enighed om, at børnene på 
skolen ikke tager ansvar for 
egne ting. 
 
Forslag om at skifte 
toiletpapiret ud til enkeltark, 
så der vil komme færre 
oversvømmelser på 
toiletterne. 
 
 

Ledelsens 
orientering 
 

40 
min 

Status på rengøring 
Status på klasser med særlige 
indsatser 
ØJN 
Klasserepræsentanternes 
arrangement 
Kompetenceløft ICDP 
Teamdag 
Status skoleudviklingssamtale 
 kvalitetsrapporten 
5-årige og klassiske forløb 
Status på indsatsen: rod, hærværk 
og opbakning til skolens indsatser. 

Formål med punktet: 
Orientering 
 
Der er ansat en ”controller” 
(Susanne) med mange års 
erfaring i branchen, som er 
ved at ansætte sit 
rengøringshold. Susanne 
deles med Bakkegårdsskolen 
og Ungdomsskolen. Der har 
været et bredt ansøgerfelt og 
der har været tilfredshed med 
udvalget af ansøgere i 
ansættelsesudvalget. 
 
Status på klasser og indsatser 
udenfor referat. 
 
Skolen har arrangeret besøg 
på Valhøj skole for at se 
hvordan ØJN ser ud i praksis. 
Hvem vil med? 
28.februar kl.10-13 
Thomas, Marie Louise, Daniel, 
Lisbeth, Christina fra 0. 
årgang(CMP) og ledelsen. 
 
I år bliver temaet for 
klasserepræsentanternes 
samlede arrangement 
“Børnesynet i mødet med den 



svære samtale (forælder til 
forælder) 
 
Vi har syv medarbejdere på 
kompetenceløft indenfor 
relationskompetence i år. 
 
Teamdagens indledende tema 
i januar var skriftlighed og 
samarbejde om tværfaglige 
og pædagogiske indsatser. 
Hvordan får alle en rolle i 
arbejdet og indsatserne. 
Herefter arbejdede alle teams 
sammen om egen dagsorden. 
 
Vi havde en 
skoleudviklingssamtale med 
vores skolechef på baggrund 
af en omfattende datapakke, 
som er centralt genereret. 
Referatet lægges på skolens 
hjemmeside når det er klar. 
Skolens datasæt er 
imponerende både 
kommunalt og nationalt. 
 
Der er afholdt 
informationsmøder for både 
de femårige og de klassiske 
forløb. Ansøgningerne 
kommer pt ind. Fristen er i 
morgen, d.31.1.2024. 
Forslag fra elevrådet: Hvis vi 
primært har interne 
Skovgårdsansøgere, kan det 
give anledning til at overveje 
ressourceforbruget på 
opstartsugerne efter ferien. 
 
Status: rod, hærværk og 
opbakning til skolens 
indsatser. 
Punktet er behandlet i 
elevrådet, der kommunikeres 
bredt til skolens forældre og 
medarbejdere, punktet er 
vendt på flere 
koordinatormøder, skolens 
digitale indberetningssystem 
til kommunen bruges flittigt. 



Opsamling med 
medarbejdergruppen i uge 6. 
 

Formandens 
orientering 

 10 
min 

Gentofte Ejendomme 
Skoleledermøde 
Valg til bestyrelsen 
 

Formål med punktet: 
Orientering 
 
Lisbeth har kontakt til 
Gentofte Ejendomme 
vedrørende en mail, hvor der 
blev lovet budget til 
drengeomklædningen, men 
har svært ved at få svar på 
fristen. 
Lisbeth afventer også svar på 
antal af henvendelser 
vedrørende vedligehold af 
skolens fysiske rammer 
(huller i væggene mm.) 
 
Formands/Skoleledermødet i 
januar drejede sig om at finde 
en fremtidig form på dette 
mødeforum. 
 
Valg til bestyrelsen til foråret. 
Lisbeth, Mie og Nicolaj er på 
valg. Der er sendt en 
procesbeskrivelse ud til 
bestyrelsen og 
forældregruppen. 
Der er opstilling til valg til 
bestyrelsen fra marts til 
medio maj. Herefter tælles 
kandidater, og hvis der er 
kandidater nok til valg er 10. 
juni sidste frist for at afgive 
elektronisk stemme. 
Den nye bestyrelse 
konstitueres efter 
sommerferien. 

Fraværsstatistik 
elever og 
til/fraflytning af 
elever 2022/2023 

15 
min 

Se vedhæftet bilag 
 
Præsentation af samarbejdet med 
kommunens skolefraværsteam v. 
ledelsen. 

Formål med punktet: 
Punkt fra årshjulet: 
At få delt fraværsstatistik og 
skolens praksis for arbejdet 
med dette. 
 
Skolen har et godt 
samarbejde med det nye, 
kommunale fraværsteam. 



 
 
 

Når der er høje fraværstal, så 
kender vi sagerne på 
individniveau. 
 
Bestyrelsens orienteres om 
skolens til – og fragang for 
2022/2023 på opfordring fra 
bestyrelsen. 

Bestyrelsesmøder 10 
min 

Ledelsen foreslår at 
bestyrelsesmøder fast afholdes fra 
17-19, hvis ikke det er et udvidet 
møde. 

Indstilling: 
Vi vil gerne afholde 
bestyrelsesmøder fra 17-19 
fast. 
 
 
Indstillingen vedtages af 
bestyrelsen. 

Indhold til 
kommende møder 

10 
min 

Indhold til kommende møder 
- Sociale medier i 

indskolingen – hjælp og 
vejledning til forældre 
Marie Brixtofte kommer 
gerne ud og holder oplæg 
om ”Skærmsund” – forslag? 

- Vedligeholdelsesstandarden 
på skolen 

- Ønske om mulighed for at 
give punkter til 
dagsordenen. 

- Ønske om flere spejle i 
omklædningen 

- Eftersende 
styrelsesvedtægten til 
bestyrelsen 

 
 

 
 

    


